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Zápis ze schůze  

Studentského parlamentu Plzeňského kraje 

17.9.2024 

 

1) Uvítací řeč koordinátorky SPPK Aleny Hadravové, hejtmana Plzeňského kraje pana 

Rudolfa Špotáka a ředitelky SVČ RADOVÁNEK Evy Tischlerové 

a) Hejtman mj. avizoval, že kraj by v příštím roce chtěl umožnit studentům ve spolupráci 

s výraznými technickými subjekty exkurzi na EXPO do Ósaky. Také připomenul, 

důležitost spolupráce krajských institucí se SVČ RADOVÁNEK a s parlamentem. 

b) Paní ředitelka ve svojí motivační řeči zmínila mnoho probíhajících projektů, do 

kterých jsou pro parlament otevřené dveře ke spolupráci. 

c) Nejbližší z akcí je Tma a život, soutěž pro žáky ZŠ, která proběhne 8. října a zástupci 

parlamentu byli pozváni k podílení se na organizaci. 

d) Ve stručnosti jsme si také připomněli proběhlou akci #JETOTU 2024 

2) Seznámení s novelizovanými stanovami SPPK 

a) Předsednictvo parlament seznámilo s novelizovanými stanovami SPPK 

3) Oznámení voleb do předsednictva 

a) Vzhledem k probíhající restrukturalizaci předsednictva dané odchodem velké části 

stávajících členů na vysokou školu, resp. Jejich avizovaného konce v předsednictvu, 

byli všichni zúčastnění vyzváni k tomu, aby zvážili kandidaturu do budoucího 

předsednictva, které bude zvoleno na příštím, tedy říjnovém, zasedání. 

b) Zasedání by mělo proběhnout v týdnu 14.-18. října v zasedacím sále Plzeňského 

kraje. 

c) Na zasedání bude mít každý kandidát prostor k tomu, aby se představil plénu a poté 

bude probíhat samotná volba, která bude probíhat tajně, pokud nebude rozhodnuto 

jinak. 

d) Předsednictvo musí mít lichý počet členů, bude volen předseda, 1-2 

místopředsedové a odpovídající počet členů předsednictva. Dále bude zvolen nový 

předseda mediálního výboru a také tajemník. 

e) Přesnější informace budou členům sděleny skrze skupinu na Messengeru. 

4) Diskuze 

a) Mládežnická konference v Regensburgu (JuKo) proběhla v srpnu a naše delegace, 

která se jí zúčastnila, nám ve stručnosti přiblížila její průběh. Seznámili se 

s delegacemi mnoha různých zemí a diskutovali o aktuálních sociálních tématech. 

Přestávka 10 minut 
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• Podařilo se také navázat spolupráci se studentským parlamentem 

z Regensburgu, k jejíž realizaci bude využit grant. 

b) Místopředsedkyně Julie Smrčková shrnula to, jak probíhal loňský dubnový den 

Země, včetně nedostatků loňského ročníku, mj. potřeby zapojení více členů. Zpětná 

vazba od škol byla ve skrze pozitivní, ovšem již teď, v září, připravují harmonogramy 

akcí pro školní rok 2024/25, a tak by uvítaly, aby parlament akci letos avizoval co 

nejdříve. V loňském roce se zúčastnilo 10 škol a více než 600 žáků. Mezi další 

poznatky organizátorů patří také to, nutnost včasného výběru vhodných a 

bezpečných lokalit pro úklid, což nám umožní lépe zařídit svoz odpadu a pomůcky. 

Zazněla také například možnost výsadby stromů, o tom by ovšem bylo nutné co 

nejdříve zjistit podrobnosti. 

c) Akce „Zavolíme? v PK“, tedy předvolební debata s kandidáty na hejtmana 

Plzeňského kraje se letos, vzhledem k tomu, že značka „Zavolíme?“ byla 

registrována pod spolek, který v minulosti organizoval prezidentské „Zavolíme?“, 

neuskuteční. Nicméně vedení parlamentu se rozhodlo místo toho uspořádat 

povolební debatu a dát tak nový háv debatám organizovaným SPPK. Jejím cílem 

bude žákům a studentům v Plzeňském kraji přiblížit plány budoucího vedení kraje. 

Debata by se měla uskutečnit ještě na podzim. K tomu, aby byla témata co 

nejrelevantnější, je připraven dotazník, který bude skrze delegáty rozeslán na členské 

školy. 

 
Konec zasedání v 16 hod. 

      

Zapsal tajemník Petr Měsíček 

  

 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSe6_zfczNZIpJ3U3zemnJIXlOgAfpMm571Sx_OGph4vadSaQg/viewform?usp=sf_link

